



## EMM EuroMediMobil

### Subject:

主標的產品

Mobile clinical / OP-unit, Type: EMM EuroMediMobil  
based on Mercedes Benz truck with a semi trailer sandwich panel body with extension OP-unit, including the complete EMM-integration and medical equipment for mobile operation room (OP) incl. laboratory designed for mobile EMM services.

行動診所 / OP 手術設備裝置, 型號: EMM EuroMediMobil

這是個建置在 **BENZ** 車行李箱和一個半掛式拖車的面板主體外接一個行動 **OP** 手術設備裝置, 包含了完整的 **EMM** 整合器材及醫療配備, 以及行動實驗室

### consisting of:

其中包含

1 piece basic truck Mercedes-Benz *ACTROS* MB 2041 S, 4x2, 3900 mm, 300 kW (408 DIN PS), ABS, ASR, 2 x 12V 220 Ah batteries

一輛基本的 *ACTROS* MB 2041S 卡車 4x2, 3900mm 300 kW (408 匹馬力) ABS, ASR, 2 個 12V 220Ah 電池

1 piece body on semi trailer LxBxH (12.0 x 2.5 x 2.4 m)

一個半掛式拖車主體

- with an expandable part LxBxH (4.0 x 1.5 x 1.9 m)  
(Expandable by option 2x3.0 m)  
附加一個可擴充的部份 (依照需求可擴充 2x3.0 m)
- with patient lift system LxB (2.2 x 1.5 m), load: 1'000 kg  
附加病患升降運輸系統
- with 500 l – fresh water-, 500 l waste water tank, hydrant clutch  
附加 500 公升 新鮮水 和 500 公升廢水儲藏桶, 消防栓傳動器
- total length of truck and semi trailer: approx. 16.5 m  
主體卡車和半掛式拖車總長大約 16.5 公尺

1 set Furniture/equipment OP section/room

一套手術設備裝置

1 set medical equipment EMM-package

一套 **EMM** 醫療配備

### complete with:

全套配備並有

Integration of air condition,

空調的整合

Medical equipment,

醫療器材

With electrical, water, gas installation and furniture,

電力, 水, 瓦斯裝置及傢俱

1 door in the rear, 1 side-door with window, 3 doors inside, 1 swinging door.

Inside and outside video-control by special option as well as surrounding floodlight

一個門在後面, 一個有窗的邊門, 內有三門, 一個前後搖擺的門

一個特殊的選擇則是 門裡外的影像監視控制和環繞式泛光燈.

### See also:

同時請參閱

Technical description of the basic truck *ACTROS* MB 2041S

(all-wheel-drive incl. Sand-filter - only on customers request possible and is not included into price indication)

Technical description of the semi trailer

Description of EMM-integration mobile medical system

基本卡車 *ACTROS* MB 2041S 的技術描述說明

(四輪傳動並配置沙濾 - 只有在顧客另外特別要求之下, 並不包括在基本價格指標內)

半掛式拖車的技術描述說明

EMM 綜合行動醫療系統的描述說明

**Services granted and executed by EMM EuroMediMobil:**

**EMM EuroMediMobil 將提供以下服務及售後保障:**

- Planning of systems configuration on customers demand.  
依顧客需求來設定規畫整系統
- Consulting on services, services management and task-disposition  
在服務上作協商顧問, 服務管理及任務配置
- Complete coordination regarding to order management and completion of units to be put together (truck, semi trailer and technical-/medical components)  
有關指令管理總協調及各單元徹底匯整放置在一起  
(卡車, 半拖車及專門技術 / 醫療的零件)
- Coordination of production and delivery of the complete EMM-unit.  
生產的協調以及完整 EMM 的遞送。
- Warranty coordination, supervision and handling (in case of warranty)  
維修服務保證的協調, 管理 (監督)及處理 (一旦有維修服務的情況發生)
- Information and consulting on new developments of medical installations as well as the exchange of parts regarding to these new developments (optional)  
對新的醫療設備發展的資訊提供以及諮詢服務, 以及對於這些新開發的零件交換更新  
(此為選項並非必需的)
- Complete after delivery service: 1. included into the warranty period according to legal terms warranty/ warranty period, for two years at present.  
在完整交貨業務完成以後:  
2. by separate maintenance contract  
1.包括保修期, 依據法律條款目前是為期二年的保修期  
2.根據另外的維修合約

Subject to delivery is a fully functional unit EMM EuroMediMobil based on part list, drawings and technical descriptions. The customer will be provided with a complete detailed list of the entire technical medical components in the course of definite order negotiations.

全功能的 EMM EuroMediMobil 元件交遞將依據零件表, 圖形以及技術解說, 並會提供給顧客明確的根據訂單協商約定一個完整詳細專業醫療零件明細表.